
V sredo, 16. decembra 1987 je bila seja občinske konference ZSMS z
nadomestnimi volitvami novih članov predsedstva Občinske konference

Kako pritegniti mlade v 0 0 ZSMS
V sredo 16. decembra je bila

seja Občinske konference ZSMS
z nadotnestnimi volitvami novih
članov predsedstva občinske
konference.

Razprava na konferenci je bila
usmerjena predvsem v problema-
tiko osnovnih organizaci;.

Ugotovili so, da osnovne organi-
zacije slabo ali pa sploh ne deluje-
jo. Predsedstvu občinske konfe-
rence so naložili, da do naslednje
konference ugotovi vzroke nede-
lavnosti in pripravi predloge za
boljše delo.

Zaenkrat ne moremo govoriti o
tem, da je mladinska organizacija

v krizi, potrebno pa bo program
dela prilagoditi tako, da bo zado-
voljil interese mladih v občini. Te-
žava pri tem je starostna razlika,
saj so interesi in potrebe
15-letnika prav gotovo drugačni
od starejših mladincev. Večkrat je
bila izražena misel, da mladi rajši
delamo kot govorimo, kar je tudi
res, saj se mladi aktivno vključu-
jemo v vsa področja družbenega
življenja, na nas sloni večina član-
stva v klubih in društvih. Pri obli-
kovanju programa smo videli naj-
primernejšo obliko v seminarjih, ki
so nam postali osnova za nadalj-
nje delo. Več pobud naj bi prihaja-

lo iz osnovnih sredin, saj bomo le
na tak način lahko zadovoljevali
potrebe in interese članstva.

Predsedstvo OK ZSMS se tre-
nutno ubada s problemom, kako
pritegniti čim več mladih v osnov-
ne organizacije v KS, in osnovnih
šolah ... To neaktivnost skušamo
odpraviti tudi ob pomoči strokov-
njakov, na primer psihologov, s
katerimi izpolnjujemo metode in
oblike skupinskega dela. Na kon-
ferenci so bili izvoljeni trije novi
člani predsedstva in sicer: Andrej
Planinšec, Peter Lešnjak in Ciril
Zabret. Franci Kumer


